
 
REPUBLIKA HRVATSKA  

ZADARSKA ŢUPANIJA 

    

            OPĆINA PAKOŠTANE 

                 Općinsko vijeće 

23 211 Pakoštane, Ulica Kraljice Jelene 78 

Tel: 023/381-060             Fax:023/381-064 

e-mail: opcina.pakostane@zd.t-com.hr 

Klasa: 021-05/18-01/18 

Urbroj: 2198/18-02-01/01-18-02 

Pakoštane,  30. svibnja  2018. godine  

Z A P I S N I K 

sa 05. sjednice Općinskog vijeća Općine Pakoštane 

odrţane 30. svibnja 2018. godine  u 19,00 sati 

 

Nazoĉni vijećnici:  Lucija Lokin, Marin Barešić, Mladenko Čirjak, Stipe Vulin,  Domagoj Juričin, 

Slavko Maksan,   Luka Vulin,  Matko Miočev,    

Nedostaje: Viktorija Rogić (opravdala izostanak) Mario Đodan, Irena Andrić, Dorijan Kazija,  

Božidar Lokin  

 

Ostali nazoĉni na sjednici su: Marija Miočić - ravnateljica Dječjeg vrtića Gardelin- Pakoštane, 

Marijana Došen – pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Milan Vulin -voditelj Referade za 

proračun i financije Jedinstvenog upravnog odjela Općine Pakoštane, Antonio Šarić – direktor 

trgovačkog društva JUŠTINA d.o.o. Pakoštane, Marko Meštrov - privremeni ravnatelj Agencije Han-

Vrana, Mišulić Stjepan - mediji B-portal  Biograd,   

*Predsjednik Općinskog vijeća navodi da je za ovu sjednicu dostavljen dnevni red i dopuna dnevnog 

reda te čita redoslijed kako slijedi:  

 

DNEVNI RED: 

Aktualni sat  

1. Verifikacija zapisnika sa 04. sjednice Općinskog vijeća Općine Pakoštane  

2. Prijedlog Općih uvjeta Ugovora o korištenju javne usluge prikupljanja miješanog 
komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Pakoštane  

3. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na 

području Općine Pakoštane 
4. Zahtjev Alena Čirjak iz Vrane, Selo 113 za dodjelu graĎevinske parcele bez naknade za 

stambeno zbrinjavanje prema Zakonu o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i 

članova njihovih obitelji 
5. Prijedlog Suglasnosti  na Pravilnik o radu trgovačkog društva JUŠTINA d.o.o. Pakoštane  

6. Prijedlog Suglasnosti na Pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta trgovačkog društva 

JUŠTINA d.o.o. Pakoštane 

7. Prijedlog Suglasnosti na Odluku o osnovici za obračun plaća zaposlenicima u trgovačkom 
društvu JUŠTINA d.o.o. Pakoštane 

mailto:opcina.pakostane@zd.t-com.hr


8. Nacrt Prijedloga Odluke o imenovanju direktora trgovačkog društva JUŠTINA d.o.o. 

Pakoštane 

9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o ostvarenju godišnjeg Programa rada Agencije 
Han -Vrana za 2017. godinu  

10. Prijedlog Suglasnosti  o osvajanju Programa rada i plana razvoja Agencije Han -Vrana i 

godišnji plan za 2018. godinu  
11. Prijedlog Suglasnosti  na izmjene Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Agencije 

Han-Vrana 

12. Prijedlog Suglasnosti  na Poslovnik o radu Upravnog vijeća Agencije Han Vrana 

13. Prijedlog Odluke o imenovanju članova u natječajno povjerenstvo za provedbu javnog 
natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Agencije Han Vrana 

 

 
 

Dnevni red je jednoglasno usvojen (8 za od 8 nazoĉnih). 

  
Aktualni sat:  

Slavko Maksan: pita kada će se staviti u funkciju dio novoizgraĎenog  groblja, kaže da su ga neki  

ljudi zamoliti da postavi ovo pitanje,   

Općinski naĉelnik: odgovara da je ovaj projekt nominiran i još nije okončan postupak, vrijednost 

projekta je cca 7.000.000,00 kn, u  planu je postavljenje centralnog križa koji bi trebao biti postavljen 

do kraja ove godine,  trebamo provesti nabavu za izgradnju križa, dogovor je sa svećenikom da bi 

službeno otvorenje groblja trebalo biti čim se postavi centralni križ,  kaže da će  Općina  postepeno 

shodno proračunskim mogućnostima raditi na ovom projektu, Općina je  nominirala projekt za 

asfaltiranje ulica u servisnoj zoni pa kad se budu asfaltirale ulice u servisnoj zoni, asfaltirala bi se i 

pristupna cesta za groblje, nužno je postaviti vrata na ulazu u groblje da se ne desi da se unutar groblja 

odlaže graĎevinski otpad,   

Slavko Maksan: kaže da je zadovoljan  odgovorom,  nije imao informaciju da će se do kraja godine 

staviti u funkciju groblje, ljudi pričaju da će se čekati još nekoliko godina, sada vidi da taj projekt ide 

u realizaciju,  

Mladenko Ĉirjak: kaže da ima dva pitanja, prvo pitanje u kojoj je fazi realizacija projekta  za 

mrtvačnicu u mjesnom groblju Vrana, te drugo pitanje kakva je suradnja općine sa Hrvatskim vodama 

d.o.o.  po pitanju plana regulacije tj. održavanju jaruga u Vrani,  

Općinski naĉelnik: odgovara da ima dogovor sa Hrvatskim vodama d.o.o. po pitanju prioriteta koje 

treba riješiti te je označio  na karti koje jaruge treba očistiti,  čak je označio i objekte tj.  mostove koji 

bi se trebali uvrstiti u plan aktivnosti  Hrvatskih voda d.o.o. , koje treba rekonstruirati;   po pitanju 

mrtvačnice u Vrani, projektna dokumentacija je naručena i radi se, očekuje da će ubrzo biti dostavljeni 

projekti, ukazao je projektantu da projekt treba biti prihvatljivih troškova,   

Mladenko Ĉirjak: pita da li je riješeno vlasništvo zemljišta na kojem se planira graditi mrtvačnica,  

Općinski naĉelnik: odgovara da je riješeno vlasništvo,  župnik u Vrani je upoznat  sa planom gradnje 

mrtvačnice i nije bilo prigovora u postupku rješavanja zemljišta,  

Luka Vulin: pita  kako teku radovi u Dolaškoj Dragi na izgradnji kanalizacije, da li će doći do prekida 

radova zbog sezone,   

Općinski naĉelnik: kaže da je zaključen Okvirni sporazum, da su radovi  u tijeku, svi su strojevi na 

terenu  i kontinuirano se radi i kroz par dana bi trebali započeti radovi na  asfaltiranju, na nekim 

mjestima nedostaju rasvjetni stupovi pa bi taj posao trebao biti odraĎen,   

Luka Vulin: pita da li ide i ureĎenje ulice Mile Budaka u Dragama,  

Općinski naĉelnik: odgovara da je u planu ureĎenje te ulice, ali treba napraviti pauzu u vrijeme  

sezone, treba odraditi ove radove koji su u tijeku da se ispostave računi i „povuku“ osigurana sredstva 

iz državnog proračuna putem Hrvatskim voda d.o.o.,  



Luka Vulin: kaže da je Mjesni odbor Drage sa grupom graĎana postavio jedan koš na „Pijacalu“ u 

Dragama,  te pita načelnika da li se mogu postaviti dva rasvjetna stupa na toj lokaciji,  

Općinski naĉelnik: odgovara da mora izići na teren vidjeti što se može učiniti, pitanje je kolika je 

snaga na tom mjernom mjestu,  ali  zapravo je pitanje dali je to lokacija na koju je opće trebalo ići sa 

takvim sadržajem s obzirom da postoji nogometno igralište na kojem  su se  mogli postaviti  i koševi 

za košarku,  po ovom pitanju nije se konzultiralo sa Općinom,  lokacija „Pijacal“ je planirana za  

kulturna dogaĎanja a ne za sportska dogaĎanja,  sada je postavljen jedan koš a onda je za očekivati i 

još jedan,  

Luka Vulin: kaže da ostaje samo jedan koš 

Općinski naĉelnik: ponovno naglašava da je to trebalo organizirati na igralištu, kaže da  je bio koš  na 

Trgu Mira Barešić u Dragama pa su ljudi koji tamo žive  negodovali zbog buke, kaže da još nije kasno 

koš prebaciti na lokaciju nogometnog igrališta, ali ako Mjesni odbor inzistira na ovoj lokaciji, provjerit 

će sa električarima  koje rješenje je najpovoljnije,  nije dobro da Općina mora doplaćivati jačinu struje  

Luka Vulin: pita u kojoj je fazi  obnova zemljišne knjige za k. o. Pakoštane,  

Općinski naĉelnik: kaže da je izmjera u tijeku, geodeti su na terenu,  u planu je zaključivanje ugovora 

sa vlasnicima nekretnina kada se za to stvore uvjeti tj.  u fazi izlaganja zemljišne knjige, vlasnici 

kojima se žuri rješavati svoje nesreĎeno zemljišno -knjižno stanje sigurno nisu zadovoljni jer  nemaju 

podatak kada će zapravo ovaj postupak biti riješen, još nemamo informaciju kada bi obnova tj. sudske 

rasprave uopće mogle početi, ova vijećnica bi trebala biti ureĎena za tu namjenu,  

Marin Barešić: kaže da treba donijeti odluku o zabrani radova od 15.06., a ne od  01.06., graĎevinski 

radovi  se ne bi trebali zabranjivati prije 15.06., kaže da je u tom poslu i ljudima se treba omogućiti da 

završe svoje radove,  

Luka Vulin: kaže da se ne slaže sa prijedlogom Marina Barešić, neke općine imaju i raniji datum 

zabrane radova koje imaju razvijeni turizam a i ova općina treba težiti tomu,  

Općinski naĉelnik: kaže da je odluka o zabrani radova upitna ako se gledaju odredbe Ustava  koji 

jamči pravo na rad, pitanje je o kakvim radovima se radi, gdje se izvode i na koji način,  

Marijana Došen: kaže da se odluka o zabrani radova ili izmjene odluke o zabrani radova koja se 

donese u ovoj godini, može se primjenjivati tek od sljedeće godine, a zapravo turistička zajednica 

predlaže donošenje ove odluke ili izmjenu odluke,  

Marin Barešić:  kaže da  na  lokaciji kod nogometnog igrališta u Dragama ponovno je nastalo divlje 

odlagalište, predlaže ako je ikako moguće da se počiniteljima  koji tamo bacaju smeće napišu kazne, 

Marijana Došen; kaže da bi se kazna mogla napisati mora se utvrditi tko je počinitelj prekršaja, a to 

je teško utvrditi, treba na tom prostoru staviti oznake zabrane odlaganja otpada i ograditi, 

Marin Barešić: kaže kad bi se  pregledalo smeće možda bi se mogao naći kakav dokaz čije je smeće, 

Općinski naĉelnik: kaže da je to teško izvedivo ukoliko se ne zateče počinitelj na licu mjesta, najbolje 

je ovaj prostor ograditi , postaviti balvane ili nešto bolje,   

Marin Barešić; pita u kojoj  je fazi  rješavanje vlasništva zemljišta za DVD Drage, kaže da mu se čini 

da se po tom pitanju ništa ne poduzima, kaže da mu se čini da netko „sabotira ovaj predmet“, traži 

pisani odgovor po pitanju rješavanja ovog predmeta, kaže da su  DVD Pakoštane-Vrgada-Vrana u 

povlaštenom položaju u odnosu na DVD Drage, kaže da je ovo pitanje postavio i na prošloj sjednici, 

Marijana Došen: kaže da je predmet na sudu te je sudu dostavljena požurnica za rješavanje predmeta,    

Općinski naĉelnik: kaže da može reći da je  DVD Drage dostavio  svoje izvješće o nabavci opreme 

odnosno  trošenju sredstava, vidi se da vode brigu o načinu trošenja novaca, zatražio je izvješće i od 

DVD Pakoštane-Vrgada-Vrana  koje još nije dostavljeno, kaže ako su dobrovoljna vatrogasna društva 

zamišljena kao dobrovoljna ne vidi razloga zašto DVD Pakoštane-Vrgada-Vrana nameće pitanje za 

stalnim zapošljavanjem pojedinih vatrogasaca, po kojem kriteriju nije jasno, kaže da su imali iskustva 

sa požarima na ovom području i bez velikog broja ljudstva tj. dobrovoljaca nema „spasa“,  imamo 

dobre timove dobrovoljaca i pojedincima se ne bi trebalo dozvoliti da naruše takav odnos,   



Općinski naĉelnik: obraća se pročelnici kojoj kaže da provjeri na sudu predmet rješavanja zemljišta 

za DVD na kojem se planira gradnja vatrogasnog doma 

 

 

1.Verifikacija zapisnika sa 04. sjednice Općinskog vijeća Općine Pakoštane 

Marin Barešić:  daje primjedbu na zapisnik u kojem nije navedeno da je postavio pitanje u kojoj fazi 

je rješavanje zemljišta za izgradnju doma za DVD Drage 

Marijana Došen:  kaže da  uvažava primjedbU, dakle u zapisniku  sa 04. sjednice izostavljeno je 

navedeno pitanje vijećnika  „U kojoj fazi je rješavanje zemljišta za DVD Drage?“, a na koje je 

odgovoreno da je predmet na sudu te da je upućena požurnica za rješavanje predmeta, 

 

2.Prijedlog Općih uvjeta Ugovora o korištenju javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na podruĉju Općine Pakoštane  

Marijana Došen: obrazlaže da je na temelju članka 30. stavak 7. Zakona o održivom gospodarenju 

otpadom (Nar. nov., br. 94/13 i 73/17), članka 4. Uredbe o gospodarenju komunalnim otpadom (Nar. 

nov., br. 50/17) Općinsko vijeće Općine Pakoštane na prošloj 04. sjednici,  donijelo Odluku o načinu 

pružanja javnih usluga prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog 

otpada na području Općine Pakoštane, koja je objavljena u Službenom glasniku Općine Pakoštane br. 

1/2018 od 26.03.2018. godine, koji je danas podijeljen nazočnima na ovoj sjednici, te da je potrebno 

donijeti i ove Opće uvjete kao prilog navedene Odluke. Dalje navodi, da je  Općina donijela sve akte, 

prema navedenim propisima, kojima se treba prilagoditi u narednom razdoblju, da je ova tema i 

zakonski propisi česta tema i u medijima, da je na prošloj sjednici kod donošenja navedene odluke 

iznijela obrazloženje pa smatra da nije potrebno ponovno sve izlagati,  

OPĆI UVJET  Ugovora o korištenju javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog komunalnog otpada na podruĉju Općine Pakoštane (prilog Odluke o načinu 

pružanja javnih usluga prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog 

otpada na području Općine Pakoštane (Službenom glasniku Općine Pakoštane br. 1/2018) - doneseni 

su jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih).  

3.Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o organizaciji i naĉinu naplate parkiranja na podruĉju 

Općine Pakoštane 

Antonio Šarić: kaže da je greškom u tekstu u članku 8.a kod parkinga „Pilatuša“ umjesto do „ 15.09. 

treba stajati tekst „do 31.10.“  

Općinski naĉelnik: predlaže da se ugradi odredba kojom se početak i završetak naplate kao i sati 

naplate parkinga mogu izmijeniti tj. regulirati drugačije u odnosu na odredbe ove Odluke, u slučaju da 

je to isplativije, npr. ako sustav naplate (troškovi radnika, ureĎaja itd.) su veći nego prihod od naplate 

parkinga, pa bi se  tom slučaju izmijenilo razdoblje i vrijeme naplate parkinga.   

Antonio Šarić: kaže da je suglasan da se u Odluku staviti takva odredba 

Marijana Došen: kaže da se u tom slučaju iza članka 8. a dodaje članak 8b. u ovoj odluci, koji bi 

glasio: „Ukoliko postoje opravdani razlozi (ekonomska isplativost), razdoblje i vrijeme naplate 

parkiranja iz ove Odluke, trgovačko društvo JUŠTINA d.o.o. Pakoštane može uz prethodnu suglasnost 

Općinskog načelnika Općine Pakoštane odrediti drugačije. Suglasnost je potrebno objaviti u 

Službenom glasniku Općine Pakoštane,  na web stanici Općine Pakoštane i web stranici trgovačkog 

društva JUŠTINA d.o.o. Pakoštane, te sukladno izdanoj suglasnosti prilagoditi „sustav naplate“ i 

prometne signalizacije. „   

  Marijana Došen: nadalje kaže da u članku 2. Odluke, umjesto teksta „31.10.2018. godine“ treba 

stajati tekst „01.11.“ a to s obzirom da će se i 31.10. primjenjivati naplata, te da članak 3. ove Odluke 



treba glasiti: „Ova Odluka stupa na snagu danom objave  u Službenom glasniku Općine Pakoštane,  s 

tim da  01.11.2018. godine prestaje važiti članak 8. ove Odluke,  te se od 01.11.2018. godine 

primjenjuje  članak 8a. i članak 8b. ove Odluke.“ 

*na predložene izmjene i dopune predložene odluke nema primjedbi  

ODLUKA  o izmjenama Odluke o organizaciji i naĉinu naplate parkiranja na podruĉju Općine 

Pakoštane (uz predloţenu dopunu) donesena je jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih)  

 

4.Zahtjev Alena Ĉirjak iz Vrane, Selo 113,  za dodjelu graĊevinske parcele bez naknade za 

stambeno zbrinjavanje prema Zakonu o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i 

ĉlanova njihovih obitelji 

Marin Barešić: pita zašto je cijena 20,00 EUR-a za razliku površine; a ne  25,00 EUR-a,   

Marijana Došen: odgovara da je ovo zemljište (ispod crkve Sv. Nediljice) bilo na  natječaju sa ostalih 

nekoliko parcela prošle godine po cijeni od 20,00 Eura i ova parcela tada nije prodana, tada je procjena 

vrijednosti zemljišta iznosila 20,00 EUR-a, a u tom razdoblju bio je zaprimljen zahtjev od gospodina 

Čirjaka, a s obzirom da zemljište nije prodano ponuĎeno je po tim uvjetima  gospodinu Čirjaku za 

stambeno zbrinjavanje sukladno Zakonu o pravima hrvatskih branitelja: dalje navodi da je  ove godine  

raĎena nova procjena za zemljište iznad crkve Sv. Nediljice (UPU Majdan), na drugoj lokaciji, i cijena 

je sada cca 25,00 EUR-a, a na povećanje cijene vjerojatno su utjecali parametri zbog   prodaje parcela 

od strane privatnih osoba koje su postigle veću cijenu u odnosu na cijenu od prije godinu dana;  

Općinski naĉelnik: kaže da je zahtjev podnesen  davno što je vidljivo u materijalima, da  podnositelj 

zahtjeva  ispunjava sve uvjete za dodjelu parcele bez naknade sukladno Zakonu o pravima hrvatskih 

branitelja  o čemu je dostavljena i Potvrda Ministarstva branitelja,  da se kod rješavanja zahtjeva u 

sukladno Zakonu o pravima hrvatskih branitelja primjenjuju povoljniji uvjeti za stranku,  ne vidi ništa 

sporno da se donese ovakvo rješenje te predlaže da se donese ovo rješenje,  

*primjedbi nema  

RJEŠENJE o dodjeli graĎevinske parcele oznake kat. čest. broj 783/54 k.o. Vrana ukupne površine 

od 583m2 (bez naknade 400m2 uz nadoplatu razlike površine od 183m2 po cijeni od 20,00 EUR-a na 

obročnu otplatu na 20 godina) doneseno je jednoglasno (8 ZA od 8 nazoĉnih)  

 

5.Prijedlog Suglasnosti  na Pravilnik o radu trgovaĉkog društva JUŠTINA d.o.o. Pakoštane 

Antonio Šarić: obrazložio je odredbe Pravilnika 

Domagoj Juriĉin: predlaže da se u članku 59. Pravilnika, umjesto teksta „city expressa“ naznači tekst 

„brza pošta“  jer je „City express“ zapravo tvrtka, kako se ne bi smatralo da samo oni mogu vršiti 

dostavu brze pošte,  

Antonio Šarić: prihvaća prijedlog za ispravak Pravilnika 

Luka Vulin: kaže da ima primjedbu na članak 3. Pravilnika, u kojem stoji da poslodavac nije dužan 

javno objaviti potrebu zasnivanja radnog odnosa, odnosno da prema slobodnoj ocjeni to može objaviti, 

kaže da bi trebalo stajati da je Poslodavac dužan javno objaviti potrebu zasnivanja radnog odnosa, tj. 

javno objaviti natječaj ili oglas za zapošljavanje,  

Antonio Šarić: odgovara da je Juština d.o.o. trgovačko društvo te da nema obvezu javno objaviti 

potrebu zasnivanja radnog odnosa, da je  ovaj Pravilnik izraĎen u skladu sa zakonskim propisima,  

Marijana Došen: kaže da ona nema pravo predlagati niti davati primjedbe na ovaj Pravilnik, ali ako 

joj se dopusti, može reći svoje mišljenje, smatra da bi se ova odredba u praksi trebala primjenjivati   na 

način da poslodavac javno objavljuje potrebu za radnikom,  to iz razloga što su Juštini d.o.o. povjereni 

javni poslovi, to je   trgovačko Juština d.o.o. u vlasništvu Općine koja javno objavljuje svoje natječaje,  

pa bi bilo poželjno da tako postupa i Juština d.o.o.,  



Općinski naĉelnik: predlaže da se da suglasnost na ovaj Pravilnik, ali da Općinsko vijeće donese   

poseban  Zaključak,  kojim se daje preporuka  trgovačkom društvu JUŠTINA d.o.o., da javno 

objavljuje potrebe za radnicima,   

Marijana Došen: kaže ako je preporuka, tada to nije obvezujuće za poslodavca, obvezujući je samo 

Pravilnik, iako bi Poslodavac trebao poštivati preporuke svog Osnivača,  

Općinski naĉelnik: kaže da Juština d.o.o.,  ima i svoj Nadzorni odbor, koji može nadzirati plan 

prijema radnika, kaže da ponekad natječajne procedure  i  žalbe,  stvaraju problem poslodavcu koji u 

radu i zapošljavanju, meĎutim predlaže da se da suglasnost na ovaj Pravilnik, ali da Općinsko vijeće 

donese   poseban  Zaključak,  kojim se daje preporuka  trgovačkom društvu JUŠTINA d.o.o., da javno 

objavljuje potrebe za radnicima,   

Predsjednik vijeća: kaže da je suglasan sa prijedlogom Općinskog načelnika 

SUGLASNOST na PRAVILNIK o radu trgovaĉkog društva JUŠTINA d.o.o. Pakoštane, uz 

ZAKLJUĈAK (kojim se daje preporuka poslodavcu da javno objavljuje potrebu za zasnivanje 

radnog odnosa) doneseni su  većinom glasova (6 za, 2 protiv)  

 

6.Prijedlog Suglasnosti na Pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta trgovaĉkog društva 

JUŠTINA d.o.o. Pakoštane, 

Antonio Šarić: obrazložio je Pravilnik……kaže da ima u sistematizaciji predviĎenih radnih mjesta 

koja nisu popunjena, za sada se nema dovoljno financijskih sredstva da se popune ta radna mjesta, npr. 

radno mjesto pravnika, kaže da je u odnosu na raniji Pravilnik uvedeno novo radno mjesto vozač 

čistilice jer je nabavljena čistilica,   

Općinski naĉelnik: kaže da je predviĎeno i novo radno mjesto vozač pauka, kojeg sada nema, a kada 

se stvore uvjeti treba zaposliti jednog radnika,   

Marijana Došen: ukazuje na gramatičke greške u članku 4. kod radnog mjesta „Direktor“ opisa 

radnih zadataka, u alineji 7. umjesto teksta  -„donosi Skupštini“  stoji tekst „podnosi Skupštini“ 

te kod radnog opisa radnih zadataka radnog mjesta „Čistačica““ u alineji 1. umjesto teksta                   

„ objekatanu krugu društva “ stoji tekst „objekata u krugu društva“ ,  

Matko Mioĉev: kaže da mu nije jasno zašto je koeficijent voditelja sportske dvorane nizak svega 

„0,90“, 

Antonio Šarić; odgovara da je ovo radno mjesto sada prazno, a razlog je nižeg koeficijenta je mali 

obim posla,  

Općinski naĉelnik: kaže ako nema potreba za ovim radnim mjestom može se skinuti iz Pravilnika,  

ili promjeni uvjet iz VSS u SSS, a ako netko želi raditi taj posao sa većom stručnom spremom, ima 

pravo na to… 

Antonio Šarić: prihvaća prijedlog Općinskog načelnika na način da se za navedeno radno mjesto  

mijenja stručna sprema iz VSS u SSS,  

Mile Vulin: kaže da je koeficijent za radno mjesto pravnika sa VSS nizak u odnosu na ostala radna 

mjesta  

Antonio Šarić: kaže da Mile Vulin nije vijećnik i nema pravo davati primjedbe, kaže kad bi zaposlili  

pravnika u  u Juštini d.o.o. imao bi  mali obim posla zato je takav koeficijent,   

SUGLASNOST na PRAVILNIK o sistematizaciji radnih mjesta trgovaĉkog društva JUŠTINA 

d.o.o. Pakoštane (uz ispravke gramatiĉkih greški i ispravak struĉne spreme kod radnog mjesta 

voditelja sportske dvorane iz VSS u SSS) dana je jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih)  

 

7.Prijedlog Suglasnosti na Odluku o osnovici za obraĉun plaća zaposlenicima u trgovaĉkom 

društvu JUŠTINA d.o.o. Pakoštane 



Općinski naĉelnik: kaže da je potrebno donijeti  i ovu Odluku radi obračuna plaća,  ovo je ista 

osnovica kao i za obračun plaća zaposlenika u Općino,  u principu nije bila namjera donošenja ovih 

akata radi rasta plaća, nego usklaĎenje plaća sa ovim aktima,  

SUGLASNOST  na ODLUKU  o osnovici za obraĉun plaća zaposlenicima u trgovaĉkom društvu 

JUŠTINA d.o.o. Pakoštane - donesena je jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih)  

 

8.Nacrt prijedloga Odluke o imenovanju direktora trgovaĉkog društva JUŠTINA d.o.o. 

Pakoštane 

Marijana Došen: čita prijedlog Nadzornog odbora Juština d.o.o. kojim se predlaže da se za direktora 

imenuje Antonio Šarić iz Draga, Dr. Blaža Jurišića 12, (ukazuje da je priložen natječaj, prijava na 

natječaj i dokumentacija iz koje je razvidno da je prijava Antonia Šarić iz Draga, Dr. Blaža Jurišića 12, 

uredna i ispunjava uvjete iz natječaja, ostalih prijava nije bilo)  

Predsjednik vijeća: daje prijedlog Nadzornog odbora Juština d.o.o. kojim se predlaže Antonio  Šarić 

iz Draga, Dr. Blaža Jurišića 12, za direktora, na glasovanje  

ODLUKA o imenovanju Antonia Šarić iz Draga, Dr. Blaţa Jurišića 12, za direktora trgovaĉkog 

društva JUŠTINA d.o.o. Pakoštane - donesena je jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih)  

*Predsjednik vijeća čestita Antoniu Šarić na imenovanju  

*Antonio Šarić se zahvaljuje radi imenovanja i  ukazanog povjerenja   

 

9.Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju  Izvješća o ostvarenju godišnjeg Programa rada Agencije 

Han -Vrana za 2017. godinu  

Marko Meštrov: izložio je izvješće koje je dostavljeno u materijalima  

Općinski naĉelnik: predlaže ispravak greške na zadnjoj stranici,  zamijenjen je iznos prihoda i 

rashoda 

Mladenko Ĉirjak: traži pojašnjenje zašto je bio loš prihod  u srpnju prošle godine,  

Marko Meštrov: odgovara da su tak tada zapravo počeli raditi,  pripreme objekta su kasnile  

ZAKLJUĈAK o prihvaćanju  Izvješća o ostvarenju godišnjeg Programa rada Agencije Han -

Vrana za 2017. godinu  donesen je jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih)  

 

10.Prijedlog Suglasnosti  o osvajanju Programa rada i plana razvoja Agencije Han -Vrana i 

godišnji plan za 2018. godinu  

Marko Meštrov: izložio je Plan rada koji se nalazi u materijalima  

Općinski naĉelnik: kaže da bi htio samo dodati da se tek po završetku sljedeće godine, mogu imati 

realni pokazatelji rezultata rada,  predlaže da ravnatelj plan rada za 2019. godinu dostavi ovom vijeću 

u 11. mjesecu ove godine, da se mogu na vrijeme dati smjernice što sve treba poduzeti da se rezultat 

popravi, sada se može reći da je ovo početak a  na ovom projektu treba dalje raditi, neki ljudi koji 

tamo rade cijelu godinu ne bi trebali biti nezadovoljni, kad projekt krene tj. neće biti problem ni 

povećati plaće, za sada se bilježi manjak  tu su i kreditna zaduženja,  

SUGLASNOST  o osvajanju Programa rada i plana razvoja Agencije Han -Vrana i godišnji 

plan za 2018. godinu - daje se jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih)  

 

11.Prijedlog Suglasnosti  na izmjene Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i naĉinu rada Agencije 

Han-Vrana 

Marko Meštrov; navodi da je potrebno donijeti ove izmjene Pravilnika jer nedostaje radnika u 

restoranu, potrebno je zaposliti pomoćno osoblje,  

Općinski naĉelnik: predlaže da se ovaj prijedlog  prihvati, te sugerira ravnatelju da kod  planiranja 

novih radnih mjesta bude oprezan, kaže da je već sada potrošeno više sredstva od planiranih na 

proračunskoj stavci Agencije Han Vrana, kaže da je dala otkaz menadžerica, da je potrebno zaposliti 



novog zaposlenika na to radno mjesto, ako bude veliki broj radnika teško će biti osigurati plaće, ima 

saznanja da se neki radnici žale na plaće, ne vidi razloga za nezadovoljstvo zaposlenika u Hanu, 

primaju istu plaću i zimi  kada je malo posla, ravnatelj treba znati da  informacije po pitanju 

nezadovoljstva zaposlenika dolaze do njega i u dobroj namjeri sugerira ravnatelju da se neke situacije 

ne bi trebale ponoviti,  a isto tako čuje  puno pohvala od gostiju koji tamo dolaze i ponovno se vraćaju, 

interes gostiju raste, ljudi žele tamo imati vjenčanja, krštenja, krizme, domjenke i te ponude treba 

prihvatiti, kaže da u Hanu ravnatelj mora biti „dobar domaćin“,  

Matko Mioĉev: kaže da je čuo da je menadžerica dala otkaz pa pita tko je preuzeo njezin dio posla, 

Marko Meštrov: kaže da je on preuzeo dio posla i  dio recepcionarka tako da nema problema po tom 

pitanju,   

Slavko Maksan; kaže da je radio na rukovodećim poslovima, rukovodioci moraju preuzeti 

odgovornost, a niže rangirani moraju  izvršavati postavljene zadatke,    

Marko Meštrov: kaže da je ovih dana bio na razgovoru na  Sveučilištu u Splitu radi  edukacije  ljudi 

za razna zanimanja, izmeĎu kojih i za ugostiteljska zanimanja,  otvara i  mogućnost za dodatno 

educiranje postojećeg kadra koji provodi Sveučilište, a sredstva su osigurana kroz fondove,   

SUGLASNOST na izmjene Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i naĉinu rada Agencije Han-

Vrana, daje se jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih)  

 

12.Prijedlog Suglasnosti  na Poslovnik o radu Upravnog vijeća Agencije Han Vrana 

Marko Meštrov: kaže da je ovaj Poslovnik dostavljen na suglasnost jer je Upravno vijeće 

konstituirano i započelo sa svojim radom  

Marijana Došen: navodi da nema pravo na predlagati,  ali s obzirom da je zamoljena da pregleda 

sadržaj Poslovnika,  smatra da bi bilo poželjno da i menadžer/ica nazoči sjednicama, u cilju boljeg 

poslovanja Agencije, ukazuje da je u čl. 15, potrebno dodati tekst „a po pribavljenoj suglasnosti 

osnivača“.  

Matko Mioĉev: kaže da je na zadnjoj sjednici Upravnog vijeća pitao zašto nije pozvana i  

menadžerica te predlaže da se dopuni Poslovnik,  

Predsjednik vijeća: daje poslovnik na glasovanje uz dopunu tako da u članku 3.  stavak 2.  sada glasi:  

„U radu Upravnog vijeća sudjeluje ravnatelj Agencije i menadžer Agencije, bez prava glasa“, te u 

članku 15. Se izda teksta dodaje tekst „a po pribavljenoj suglasnosti Osnivača“.  

SUGLASNOST  na Poslovnik o radu Upravnog vijeća Agencije Han Vrana (uz navedenu 

dopunu) daje se jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih)  

 

13. Prijedlog Odluke o imenovanju ĉlanova u natjeĉajno povjerenstvo za   provedbu javnog 

natjeĉaja za imenovanje ravnatelja/ice Agencije Han Vrana 

Marijana Došen: kaže da dva predstavnika u povjerenstvo imenuje Osnivač a jednog Agencija iz reda 

zaposlenika 

Marko Meštrov: kaže da je u ime zaposlenika Agencije imenovana Katarina Despot Maksan,  

Općinski naĉelnik: predlaže da u ime Osnivača bude član Matko Miočev i Marin Barešić 

*ostalih prijedloga nema  

ODLUKA o imenovanju ĉlanova u natjeĉajno povjerenstvo za   provedbu javnog natjeĉaja za 

imenovanje ravnatelja/ice Agencije Han Vrana kojom se imenuju Matko Mioĉev i Marin 

Barešić donesena je jednoglasno (8 za od 8 nazoĉnih).  

    *završeno u 21,00 sati  

   *zapisnik vodila: Marijana Došen                               

*konstatacije     Predsjednik Općinskog vijeća                                        

       Slavko Maksan  


